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Skatteordføre Dansk folkeparti

Jeg tror ikke de folkevalgte politikker er helt klar over hvor galt det er fat med 

Skattevæsnet, jeg er chokeret over hvor slemt det er blevet de sidste par år, og det 

selv om jeg inden jeg blev pensionist, bliver efter kontrolleret hvert år af Skat. Min 

historie er kort.

For ca. 40 -45 år siden, erhvervet jeg en tønde beplantet land, som har ligget brak, en 

lille natur skov i et sommerhusområde, op til mit sommerhus til glæde for alle i 

området. Jeg kunne se at med den fart udstykningerne havde på, ville det gå ud over 

dyrelivet. Der er et væld af insekter, også dem der er ved at uddø andre steder, rådyr, 

grævling i diget, ræve,  spætter, skovskader og sjældne sommerfugle, firben og 

sølvsmede, jeg kunne blive ved. 

De seneste års voldsomme skattestigninger på ejendomsskatter har gjort at jeg som 

pensionist ikke har råd til at beholde skoven. Jeg har i et par år prøvet at sælge 

skoven samlet for at bibeholde denne oase for alle i området, men det er ikke 

lykkedes. Og må derfor udstykke området i mindre grunde. En sådan udstykning 

koster ca. 150.000,00 kroner, heldigvis har jeg en lille opsparing i Aktier som jeg 

sælger en del af for at finansierer udstykningen og salget.

Ved årsskiftet 2018- 2019 gør jeg op hvad jeg har af aktiehandler i det år, jeg har 

handlet helt frem til i december 2018, Jeg er fritaget for EDB virvar og ringer derfor 

til skat for at forhøre mig om hvad jeg i år skal gøre med min opgørelse over 

aktieindtægt. Jeg får at vide at Skat har låst systemet frem til den. 15 marts 2019. 

Efter den 15 marts prøver jeg at ringe flere gange, for at forhøre mig om hvad jeg 

skal gøre, men kan ikke komme igennem pr. telefon. Jeg kommer i tanke om at jeg er 

tilknyttet et skattecenter i Tåstrup. Den 18 marts kører jeg til Tåstrup for at aflevere 

min opgørelse over Aktiesalget. Skattecentret i Tåstrup er lukket land, du kan kun 

ordne nummerplader her, men der hænger en væg telefon hvor der står post til 

skattecentret  jeg ringer på telefonen og snakker med en vældig sød dame, der gerne 

vil hjælpe mig hvis det er et lukket brev, for de har intern post til skattecentret i 

Sakskøbing som skal have min indberetning. Alle er glade nu, tror jeg.

Den 03-04-2019 modtager jeg min selvangivelse, med krav om betaling af efterskat.

Til min store forbavselse ser jeg at Skat har taget Procenttillæg på 4,2 %, samt dag til 

dag renter på 2,2%. Det kan ikke være rigtigt at jeg skal betale procenttillæg og renter

fordi Skat lukker deres system i 3½ måned, det er helt uden for min indflydelse. Det 

vil jeg selvfølgelig klage over. Restskatten betaler jeg og regner med alt nu er på 

plads.

Den 10-04- 2019 modtager brev om at skattestyrelsen har fået nye oplysninger om 

mine udenlandske aktier, som jeg skal gå ind og tjekke på skats hjemmeside, det kan 

jeg jo ikke af gode grunde, fritaget for EDB.
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Den 10-04-2019 modtager brev fra Skattestyrelsen, de har modtaget mine 

oplysninger til årsopgørelsen og grundet travlhed vil der gå op til 5 måneder før de 

kan rette oplysningerne.

Det troede jeg de havde gjort i den fremsendte selvangivelse.

Den 02-05-2019 Modtager jeg et brev fra Skattestyrelsen, der står at jeg har betalt to 

kroner for meget i skat, de vil blive tilbagebetalt.

Den 23-05-2019 Bliver jeg kontaktet af en dame i skat der vil have nogle oplysninger.

Dem kan hun godt få, men vi er i sommerhuset og de oplysninger hun vil have ligger 

på vores bopæl i Hvidovre. Vi aftaler at hun ringer om en uge, så er vi i Hvidovre.

Den 28-05-2019 klokken 10.00. Ringer damen fra skat igen, hun vil have oplysninger

fra nogle købs og salgs fakturer på nogle Aktiehandler. Jeg går på loftet og finder de 

fakturer frem som hun spørg om, efter en time hvor mine 74 årige ben er totalt 

ødelagt efter at have ligget på knæ og rode efter fakturer, opgiver damen fra skat, hun

bliver enig med sig selv om at det er bedre at sende mig en liste over de fakturer hun 

er interesseret i. Samtidig fortæller hun at jeg har opgivet mine aktiehandler en til en, 

og der er lavet en ny lov der siger de skal opgives som et gennemsnit. Det betyder jo 

ikke noget da resultatet skal blive nogenlunde det samme, egentlig en sjov lov at skat 

har gennemtrumfet, da en til en ifølge faktura vil give det mest korrekte 

skattegrundlag og være nemmest at håndtere

Den 28-05-2019 Sender Skat en liste over de Aktiehandler de vil have oplysninger 

om. Listen omhandler 23 Aktiehandler der går 12 år tilbage, Handler der er afsluttet 

handler der er betalt skat af, handler der er kontrolleret af Skat. Ren chikane. Der er 

en forældelses frist for hvor længe man skal opbevare sine papirer på 5 år. Det vil 

være det rene tag selv bord hvis Skat kan gå ud over denne frist, man kan jo ikke 

dokumentere rigtigheden af Skats fiktive numre. Til alt uheld for skat havde jeg 

oplysninger og fakturer for alle handler.

Den 19-06-2019 modtager jeg brev fra Skat, Skat har dateret brevet den 12 juni 2019,

i brevet giver Skat mig en svarfrist inden 5 juli, det kan umuligt opnås, da postvæsnet

kan være op til 14 dage om at levere posten.

Jeg ringer derfor og får indsigelsesfristen ændret fra 05-07-19 til 12-07-19.

Skat sætter min aktiegevinst til 311.415 kroner, min aktiegevinst der er udregnet ud 

fra 1 til 1 efter købs og salg fakturer efter princippet førs købt først solgt er på 

268.132 kroner.

Den er rivende gal, så stor en forskel kan der ikke være på dokumenteret virkelighed, 

og på Skats resultat, der må være programmerings fejl i skats aktieavancesystem. 

Skat har sendt en masse fiktive kørsler med som dokumentation, for deres resultat. 

Det er mig irrelevant, Fakturaer fra banken må være det mest korrekte grundlag.

Jeg finder nu en af de fejl som Skats system har. Banken har lavet en fejl, de køber to 

gange den samme handel, 126 stk aktier hos Chr. Hansen, den eneste forskel der er på



de to fakturer er ordrenummeret.

Skats system afviser nu den ene handel som en dublet. Og ved årsskiftet bliver 

antallet af Aktier i depot fra Chr. Hansen nu opskrevet efter bakens oplysningspligt til

skat over aktie beholdninger. Det vil sige at aktiebeholdningen er nu registret til den 

halve indkøbs pris, det giver ved salg en forskel på næsten 50.000kroner.

Jeg vil samtidig påstå er der er en regnefejl i værdipapirsystemet, men den er jeg ikke

dygtig nok til at gennemskue.

29-06-2019 Sender brev til Skat jeg kan ikke godkende deres foreslået skattegrundlag

der er fejl i deres Værdipapirsystem.

17 juli 2019 Skat fastholder deres skattegrundlag ( skat laver jo aldrig fejl) og ændre 

min skat.

15-08-2019 Jeg klager til Skatteankestyrelsen 

15-08-2019 Modtager jeg et brev fra Skat,udskrevet den 29-07-2019, Grundet 

aktieindtægt ved årsskiftet skal jeg tilbagebetale folkepension. Min indtægt bliver nu 

nedsat med 14.000,00 kroner, men jeg får at hvide at jeg mangler at betale 38.976,00 

kroner i skat.

15-08-2019. modtager jeg brev fra skat, udskrevet 25-07-2019, jeg mangler nu at 

betale 56.467,00 kroner med renter, som skal betales over 3 indbetalinger plus der 

overføres 20.000,00 kroner til opkrævning til næste år. Nu går der en autoalarm til 

udbetaling Danmark, der vil have yderligere 100.000 kroner retur i for meget udbetalt

folkepension.

02-09-2019. Modtager jeg brev fra Skat, nu mangler jeg at betale 38.976, 00 kroner, 

der skal betales over 2 indbetalingskort plus der overføres 20.944 kroner til 2020.

Jeg har nu 5 forskellige indbetalingskort. Totalt uoverskueligt og totalt forvirring. 

03-09-2019 Jeg modtager brev fra Skatteankestyrelsen, De har nu modtaget min 

klage. De beklager at sagsbehandlingstiden i øjeblikket er 32 måner, det er 3år, det er 

totalt uansvarligt. Jeg er 74 år gammel, det er slet ikke sikkert jeg eksistere til den tid.

06-09-2019. Skriver til Skatteministeren, og oplyser ham om at der er fejl i 

værdipapirsystemet og hvad han vil gøre ved dette. Jeg får ingen svar, det tyder på at 

fejlen er større end jeg er bekendt med og det skal holdes skjult.

09-09-2019. Jeg modtager brev fra skatteankestyrelsen. Skattestyrelsen fastholder 

deres skatteansættelse for 2018 jævnfør skats afgørelse af 17 juli 2019.

   

 Den 15-10-2019. Modtager brev fra Skat udskrevet 30-09-2019. min indkomst 

nedsættes med 22.896 kroner grundet tilbagebetaling af pension. Jeg skal have penge 

tilbage 9.258 kroner.



16-10-2019. Jeg kontakter Skat telefonisk for at høre om jeg ikke bare kan betale hele

den skyldige skat, Det kan jeg ikke, jeg skal indbetale de sidste tre indbetalings kort 

der er frem sendt ellers vil systemet gå helt i koma. Jeg fortæller at der kun er to 

indbetalingskort med det sidste brev, jeg får at vide der skulle være 3 og den dame jeg

snakker med vil nu trykke på en knap så vil der komme 3 nye indbetalingskort, men 

da hun trykker låser systemet, hun beklager men vil sørge for ar der bliver fremsendt 

nye indbetalingskort.

18-10-2019. Jeg modtager brev fra Skat det er det manglende tredje indbetalingskort, 

som skulle, ifølge brevet være afsendt fra skat den 4 oktober 2019. Jeg kontakter 

banken og får anvist de tre indbetalingskort til betaling.

23-10-2019 Jeg modtager brev fra Skat. Det er de tre indbetalinger som Skat 

fremsender ifølge min telefonsamtale med skat den 16-10-2019.

16-10-2019 Jeg fremsender bemærkninger til Skatteankestyrelsen, bemærkninger til 

Skattestyrelsens udtalelse af 09-09-2019.

04-11-2019. Min hustru får brev fra Skat hun skal have 8.886 kroner tilbage i skat, 

grundet returnering af for meget udbetalt folkepension,  jævnfør skats oplysninger. 

De vil være til disposition den 20-11-2019. Det er flot klaret af Skat at de er klar til at

udbetale for meget indbetalt skat 3 måneder efter når Skat kun giver 14 dages frist.  

04-11-2019. Jeg modtager brev fra Skat. Jeg skal have 9.258 kroner tilbage, men får 

dem ikke udbetalt med det samme fordi gældsstyrelsen først skal undersøge om jeg 

har gæld.

20-11-2019 min hustrus for meget indbetalte skat er ikke kommet retur som oplyst. 

Den 26-11-2019 kontakter vi Skat telefonisk. Vi for en sludder for en sladder om at 

det er gåede galt i deres system og pengene vil stå på min hustrus konto fredag den. 

29-11-2019. pengene bliver først overført den. 02-12-2019.

05-12-2019 Jeg modtager brev fra gældsstyrelsen, udskrevet den 20-11-2019. Jeg er 

nu kommet under gældsstyrelsen og de tar de 9.016 kroner ud af de 9.258 kroner som

jeg skulle have udbetalt og i stedet vil jeg få udbetalt 242 kroner. Er der overhoved 

ingen grænser for Skats grådighed. At jeg er sat under gældsstyrelsen er en 

æreskrænkelse af dimensioner, det eneste jeg i hele mit liv har haft gæld på er den 

første bil og det første hus som jeg købte, og jeg har endda tilbudt skat at betale hele 

min gæld kontant. Men det er den helt rigtige måde at tryne folk på og gøre dem 

psykisk syge på.

20-12-2019 Jeg modtager brev fra Skat , udskrevet den 3december. Skattestyrelsen 

har opgjort dine indbetalinger af personlig skat, der er indbetalt 9.016 kroner for 



meget, hvis jeg ikke skylder penge til det offentlige vil beløbet blive sat ind på min 

nem konto.

Som en loyal borger, oplyser jeg skat om at jeg har solgt Aktier og skal derfor betale 

skat af Aktie fortjenesten, Det ender med, på et år en tre centimeter høj parpirstak. 

Klage til Landsskatteretten, strafrenter, procenttillæg, chikane, æreskrænkelse, 

psykisk og mental ubalance. Jeg har aldrig været ude for noget lignende. Det ønsker 

jeg ikke at opleve igen.

De bedes derfor stille Skatteministeren følgende Spørgsmål:

Hvorfor vil Skatteministeren ikke besvare borgernes henvendelse, når de oplyser om 

fejl i aktieavancesystemet.

Hvorfor skal der betales procenttillæg og renter i de måneder Skat har låst deres 

system, det er uden for ens indflydelse og der kan ikke indberettes aktie og andre 

indtægter.

Der må være en forældelsesfrist på hvor langt Skat kan gå tilbage i tiden, man skal 

gemme sine billag i 5år, det må også gælde for skat ellers er det jo det rene ta selv 

bord, man kan jo ikke modbevise Skats opfundne fikserier uden billag.

Der er gået 1år og der vil gå yderligere 3 år før jeg kan få en afgørelse på Skats 

fejlslagne EDB systemer, og få mine penge retur hvad vil ministeren gøre ved det.

Jeg burde føre en retssag mod Skat for æreskrænkelse, hvad vil ministeren gøre ved 

at andre ikke bliver æreskrænket og chikaneret.

Med venlig hilsen

Kurt Winsløv

Hvidovrevej 392

2650 Hvidovre 

   

     

           


